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Remus Vulpescu: Oferta Nuclearelectrica, un succes comercial al
brokerilor

Oferta publică a companiei Nuclearelectrica este un succes comercial al
brokerilor, Ńinând cont că, din cauza amânării cu câteva luni, condiŃiile au fost
altele decât cele pentru care a fost pregătită, a declarat marŃi, la o conferinŃă
pe tema liberalizării pieŃei energiei, Remus Vulpescu, directorul de cabinet al
ministrului FinanŃelor Publice.
“PreŃul de închidere este bun, sperăm ca acŃiunile Nuclearelectrica să închidă
anul la un preŃ mai mare (...) Este un succes comercial al brokerilor, pentru că
oferta a fost amânată şi acum au fost alte condiŃii decât cele pentru care a
fost pregătită. În iunie nu exista ameninŃarea unui conflict armat în Siria, nu
erau disensiunile la nivel politic, nu erau mişcările de stradă din ultima
perioadă', a spus Vulpescu.
El a mai afirmat că Bursa de la Bucureşti are mulŃi emitenŃi, cu o capitalizare
mare, dar foarte puŃină lichiditate, ceea ce arată că banii sunt 'scufundaŃi' în
companii care nu se tranzacŃionează.În opinia sa, BVB trebuie să se
transforme, trebuie să implementeze cu adevărat Codul de guvernanŃă
corporativă, pe care, de altfel, îl deŃine şi este foarte bun, pentru a atrage mai
mulŃi investitori.
Nuclearelectrica a obŃinut de pe bursă 281,877 milioane de lei, printr-o ofertă
publică de acŃiuni care s-a încheiat pe 20 septembrie, reprezentând 10% din
capitalul social, şi îşi va majora capitalul social cu 312,478 milioane de lei, la
această operaŃiune participând şi Fondul Proprietatea. PreŃul de ofertă a fost
de 11,2 lei/acŃiune, minimul din prospect, iar investitorii de retail vor beneficia
şi de un discount, scrie Agerpres in pagina electronica.


